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Készült: Kesztölc község Képviselő-testületének ülésén 2020. július 15-én 

Ülés helye: Polgármesteri Hivatal tanácsterme 

Az ülés kezdésének időpontja: 17.00 óra 

Jelen vannak: Farkas Krisztina polgármester, Juhász Sándor, Nádasi István, 

Szivek György képviselők, Radovics Istvánné alpolgármester, Szántó Erika 

jegyző 

Meghívottak: Fekete István őrnagy Dorogi Rendőrkapitányság 

Farkas Krisztina polgármester: Tisztelettel köszöntöm a megjelent 

képviselőket. Üdvözlöm Fekete István őrnagy urat, a Dorogi 

Rendőrkapitányság képviseletében. Megállapítom, hogy a megválasztott 7 fő 

képviselőből 5 fő jelen van, az ülés határozatképes.  

A kiküldött meghívóban szereplő napirendi pontokat az alábbiak szerint 

módosítanám, mert Szivek György képviselő úr nem tud végig itt lenni és 

fontos dolgokról kell ma szavaznunk: 

1. A Dorogi Rendőrkapitányság tájékoztatója a közrendről és 

közbiztonságról 

2. 2019. évi költségvetési rendelet módosítása 

3. 2019. évi zárszámadási rendelet megtárgyalása 

4. Beszámoló a költségvetés 2020. I. negyedévi teljesítéséről, költségvetés 

módosítása 

5. Beszámoló az építésügyi igazgatásról 

6. Tájékoztató a községben működő sportegyesületek tevékenységéről 

Tegnapi napon történt egy temetőbejárás. Ennek kapcsán képviselői 

kezdeményezésre a Temetőrendelet módosítása egy későbbi időpontban 

kerül majd megtárgyalásra. 

7. Hatósági munka a Polgármesteri Hivatalban: anyakönyv-vezetés, 

népesség-nyilvántartás 

8. Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálata 

9. Védőnői álláshelyre pályázat kiírása 

10.Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

11.Egyebek: Dorogi Többcélú Kistérségi 2019. évi beszámolója, 

haszonbérleti kérelmek 

12.Zárt ülés: szociális kérelmek, augusztus 20-i kitüntetések 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 29/2020. 

(VII.15.) határozata az ülés módosított napirendjének elfogadásáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az ülés módosított napirendjét elfogadta. 



Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: Azonnal 

1. Napirendi pont 

A Dorogi Rendőrkapitányság tájékoztatója a közrendről és 

közbiztonságról 

Farkas Krisztina polgármester: Írásban megkaptuk a kapitány úr 

beszámolóját. Van e valakinek kérdése a beszámolóhoz, esetleg Istvánnak 

kiegészíteni valója? 

Fekete István őrnagy Dorogi Rendőrkapitányság: Köszönöm a meghívást. 

Közbiztonsági és közlekedési szempontból szerintem nagyon jó a falu helyzete. 

Nem szoktam hozzászólni a beszámolóhoz, mert abban minden megvan. 

Annyit tennék hozzá, ha ez így marad, akkor Kesztölc közbiztonságával 

rendben vagyunk. 

Farkas Krisztina polgármester: Köszönetet szeretnék mondani a 

hozzáállásukhoz a tavaszi falulezárásokkal kapcsolatban. Azt gondolom, hogy 

jól működött a kommunikáció és a közös munka. Jól működik a kapcsolat a 

körzeti megbízottal és a helyben lakó rendőrökkel. 

Fekete István őrnagy Dorogi Rendőrkapitányság: A Covid kapcsán teljesen 

átértékelődött sok minden, az együttműködés a polgárőr szövetséggel, az 

önkormányzattal, az egyéb szervezetekkel, a képviselőkkel, itt nincs probléma. 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 30/2020. (II.12.) 

határozata a Dorogi Rendőrkapitányság beszámolójáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Dorogi Rendőrkapitányság beszámolóját 

elfogadta. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

2. Napirendi pont 

2019. évi költségvetési rendelet módosítása 

Farkas Krisztina polgármester: Az Önkormányzat 2019. évi költségvetési 

rendelet módosítását a Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság megvitatta 

és elfogadásra javasolja. 



Kérdezem a képviselőket, van e valakinek ezzel kapcsolatban még 

hozzászólása, kiegészítése?  

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő rendelet-módosítást 

fogadta el: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 8/2020. (VII.16.) 

rendelete az Önkormányzat 2019. évi költségvetéséről szóló 1/2019. 

(II.14.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

3. Napirendi pont 

2019. évi zárszámadási rendelet megtárgyalása 

Farkas Krisztina polgármester: A zárszámadási rendeletet csak a képviselő-

testület fogadhatja el. Ez szükséges ahhoz, hogy állami támogatást kapjunk. 

Július 18-ig van erre határidő. Az írásos anyagot mindenki megkapta, a 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság megtárgyalta és elfogadásra 

javasolja. 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő rendeletet fogadta el: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 9/2020. (VII.16.) 

rendelete az Önkormányzat 2019. évi zárszámadásáról 

4. Napirendi pont 

Beszámoló a 2020. évi költségvetés I. negyedévi teljesítéséről, 

költségvetés módosítása 

Farkas Krisztina polgármester: Az írásos anyag kiküldésre került. Ebben 

legfőképpen az állami támogatások megvonása, költségek áttervezése 

szerepelt. Legnagyobb hiányunk a gépjárműadó megvonásával keletkezett. A 

Pénzügyi és Településfejlesztési Bizottság megtárgyalta és elfogadásra 

javasolja. 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 31/2020. (VII.15) 

határozata az Önkormányzat 2020. évi I. negyedéves költségvetési 

beszámolójáról  

Kesztölc Község Képviselő-testülete az Önkormányzat 2020. évi I. negyedéves 

költségvetési beszámolóját elfogadta. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 



A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő rendeletet alkotta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 10/2020. 

(VII.16.) rendelete az Önkormányzat 2020. évi költségvetéséről szóló 

2/2020. (II.12.) önkormányzati rendelet módosításáról. 

5. Napirendi pont 

Beszámoló az építésügyi igazgatásról 

Farkas Krisztina polgármester: A műszaki kollégának sajnos más 

elfoglaltsága akadt, nem tud részt venni az ülésen. Kérem Jegyző asszonyt, 

hogy terjessze elő a beszámolót 

Szántó Erika jegyző: Az írásban kiment anyagot, nem kívánom kiegészíteni. 

Ha van kérdésük, nagyon szívesen válaszolok, bár a tavalyi évben még nem 

voltam itt. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Én egy megjegyzést szeretnék tenni. 

Szeretném megkérni a Jegyző asszonyt, hogy a testület elé kerülő anyagokat 

legyen szíves alaposabban átnézni, illetve ellenőrizni, mert műszaki 

szempontból rá vagyok utalva a hozzáértők véleményére. Múlt héten azt 

tapasztaltuk, hogy több helyen is hiba volt és ha erre nem derült volna fény, 

akkor én is és a testület is rossz döntés hoz és a polgármester asszony 

szavahihetősége is megkérdőjelezhető. Követeljük meg az előterjesztésnél az 

alaposabb átnézést, ellenőrzést, hogy ne történjen olyan, hogy hibás anyag 

kerül a testület elé. 

A Képviselő-testület 5 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 32/2020. 

(VII.15.) határozata az építésügyi beszámoló elfogadásáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az építésügyi beszámolót elfogadta. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

Szivek György képviselő egyéb elfoglaltsága miatt testületi ülést elhagyja.  

A jelen lévő képviselők száma 4 fő, a testület még határozatképes. 

6. Napirendi pont 

Tájékoztató a községben működő sportegyesületek tevékenységéről 



Farkas Krisztina polgármester: Három egyesület beszámolója lett kiküldve a 

képviselőknek, a Kesztölci Sport Egyesület, az Asztalitenisz Szakosztály és a 

Leányvári Judo Egyesület beszámolója. Judo Egyesület elnökasszonya nem 

tudott részt venni az ülésen, Kochnyák Sándor az asztalitenisz szakosztály 

vezetője is szabadságon van, Kesztölci Sport Egyesület elnöke van jelen. A 

tavalyi év teljes volt mindhárom egyesület tekintetében, a támogatást is 

mindenki megkapta. Az idei évben faragtunk a támogatásokon, mert ezek 

mind a saját bevételünkből kerülnek kifizetésre. Az idei évet ismerjük, túl sok 

verseny nincsen, ezért a testület úgy döntött, hogy kicsit megvonja a 

támogatást az egyesületektől. Azt tudom, hogy a judosok júliusban már 

elkezdték az edzéseket. Itt Kesztölcön is? 

Kara Szilvia a Kesztölci Sport Egyesület elnöke: Igen, már vannak edzések. 

Az a tájékoztatás jött ki az MLSZ-től, hogy a legkorábbi időpont, amikor az 

utánpótlás mérkőzések kezdődhetnek, augusztus 29. 

Farkas Krisztina polgármester: Vannak edzésre járó gyerekek? 

Kara Szilvia a Kesztölci Sport Egyesület elnöke: Csak az U14-et kezdtük, már 

vannak, de nagyon nyaralós időszak van még. 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 33/2020. 

(VII.15.) határozata a Kesztölci Sport Egyesület beszámolójáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Kesztölci Sport Egyesület beszámolóját 

elfogadta. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 34/2020. 

(VII.15.) határozata az Asztalitenisz Szakosztály beszámolójáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete az Asztalitenisz Szakosztály beszámolóját 

elfogadta. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 



Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 35/2020. 

(VII.15.) határozata a Leányvári Judo Egyesület beszámolójáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Leányvári Judo Egyesület beszámolóját 

elfogadta. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

7. Napirendi pont 

Hatósági munka a Polgármesteri Hivatalban: anyakönyv-vezetés, 

népességnyilvántartás 

Farkas Krisztina polgármester: Ezt a beszámolót én készítettem el, mert a 

tavalyi év nagy része az én munkakörömhöz tartozott. 

Juhász Sándor képviselő: Jól működik a helyettesítés? Nincs akadályoztatás 

emiatt? 

Farkas Krisztina polgármester: Nincs. Teljesen jól működik ez a leányvári és 

piliscsévi anyakönyvvezetőkkel. A hónap egyik felében az egyik, másik felében 

a másik látja el a feladatokat. A lakosok is tudomásul vették, nem okozott még 

problémát. Én személyesen egy házasságkötésre bejelentkező párt vittem át 

Leányvárra, mert nem volt autójuk. A kesztölci esküvőket továbbra is én 

bonyolítom. Nincs gond a papírok át- és visszaszállításával sem. Eddig még 

nem jelezte senki, hogy problémája lett volna. Ha indul anyakönyves 

tanfolyam a Kormányhivatal szervezésében, akkor kettő kollégát be fogunk 

iskolázni, mert szükséges, hogy helyben is legyen egy kolléga, aki a feladatokat 

ellátja. Amint indul tanfolyam jegyző asszony és egy kollegina fog jelentkezni. 

Jegyző asszonynak meg van az anyakönyvvezetői végzettsége, de még nem 

dolgozott az elektronikus anyakönyvi rendszerben, ezért fel kell frissítenie az 

ismereteit. Lakosságszámunk immár három éve gyarapszik. 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 36/2020. 

(VII.15.) határozata a Polgármesteri Hivatal hatósági munka 

beszámolójáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a hatósági munka a Polgármesteri 

Hivatalban beszámolót elfogadta.  

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 



8. Napirendi pont 

Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálata 

Farkas Krisztina polgármester: 2018-ban volt elfogadva a Helyi 

Esélyegyenlőségi Programunk, melyet kétévente kötelező felülvizsgálni, 

aktualizálni. A törvény által előírt kötelező áttekintést a HEP fórum elvégezte. 

Az intézkedési tervben szereplő intézkedések megvalósításának határideje 

aktualizálásra, - módosításra kerültek, mivel a felülvizsgálat során még 

fennálló problémák megoldása nem igazán köthető egy határozott időponthoz, 

a tennivaló természetéből adódóan folyamatos figyelemmel kísérést és 

beavatkozást igényel. További módosítást a változások frissítése jelentette. 

Összességében az eddig felállított mérföldkövek továbbvitele a cél. Kiküldésre 

került az anyag. Törvényi kötelezettség a HEP megléte, bizonyos pályázatoknál 

ez szükséges.  

Radovics Istvánné alpolgármester: Szeretném, ha megköszönnénk Feketéné 

Vitek Dalmának a közreműködést, illetve összehangolást, kiegészítést, 

vélemény-kikérést. Ugyanis én vagyok az Esélyegyenlőségi Fórum elnöke és 

már harmadik éve tapasztalom, hogy lelkiismeretesen állt hozzá a dolgokhoz, 

szakszerűen lebonyolította és határidőre elintézte. Köszönöm. 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 37/2020. 

(VII.15.) határozata a Helyi Esélyegyenlőségi Program felülvizsgálatáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Helyi Esélyegyenlőségi Program 

módosításait elfogadta.  

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

9. Napirendi pont 

Védőnői álláshelyre pályázat kiírása 

Farkas Krisztina polgármester: Jelenlegi védőnőnk, Kecskemétiné Antal 

Viktória kérte családi okok miatt jogviszonyának megszüntetését 2020. július 

31-gyel, amit el is fogadtam. Törvényi kötelezettségünk, hogy a védőnői 

álláshelyet meghirdessük, mint egészségügyi alapellátáshoz tartozó kötelező 

feladatot és erről pályázatot kell kiírnunk. A megüresedő álláshelyre 

határozatlan idejű pályázat kiírása a közalkalmazottak jogállásáról szóló 

1992. évi XXXIII. törvény 20/A §-a alapján szükséges. A pályázati feltételeket 

az előterjesztés melléklete tartalmazza. Esetleg van valakinek egyéb javaslata 



a kritériumok feltüntetésében? Kritériumaink: felsőfokú védőnői 

szakképzettség, magyar állampolgárság, büntetlen előélet, cselekvőképesség 

és irodai alkalmazások ismerete. Amit kértünk becsatolni: szakmai önéletrajz, 

három hónapnál nem régebbi erkölcsi bizonyítvány, végzettséget igazoló 

dokumentum másolata és a pályázó nyilatkozata, hogy személyes adatainak a 

pályázati eljárással összefüggő kezeléséhez hozzájárul. A munkakör a döntés 

után azonnal betölthető, mert a vezető védőnővel folytatott beszélgetés során 

az derült ki, hogy nem nagyon van, aki helyettesítésben el tudná látni a 

feladatot. A környező települések védőnői leterheltek. Ideig óráig meg tudják 

oldani a helyettesítést, de hosszú távon nem. 

Juhász Sándor képviselő: És olyan nem lehetséges, hogy valaki esetleg 

nyugdíj mellett ideiglenesen elvállalja?  

Farkas Krisztina polgármester: Ha más nincs, akkor a vezető védőnő biztos 

tud valakit mozgósítani, de bízunk benne, hogy lesz olyan jelentkező, aki 

megfelel az elvárásainknak. 

Juhász Sándor képviselő: Mostanában van valami védőnő tanfolyam 

alacsonyabb képzettséggel.  

Farkas Krisztina polgármester: Lehet, hogy volt egészségügyi dolgozóknak 

valami átképzés.  

Juhász Sándor képviselő: Ha nincs jelentkező, esetleg lehet szabályt 

módosítani ilyen keretek közt. 

Farkas Krisztina polgármester: Azt gondolom próbáljuk meg kiírni a 

pályázatot, rakjuk fel a KÖZIGÁLLÁS-ra, meg a honlapra. Két hét van rá, hogy 

legyen jelentkező. Bíztatott a vezető védőnő, hogy van a környéken frissen 

végzett védőnő, aki el is vállalná. Bízzunk benne, hogy beadja a pályázatát. 

Augusztus 5-6 körül egy testületi ülésen fogunk dönteni a beérkezett 

pályázatokról. 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 38/2020. 

(VII.15.) határozata a védőnői határozatlan idejű álláspályázat kiírásáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a közalkalmazottak jogállásáról szóló 

1992. évi XXXIII. törvény 20/A §-a alapján pályázatot hirdet a határozat 

mellékletét képező pályázati kiírásnak megfelelően a megüresedett védőnői 

álláshely határozatlan időre szóló betöltésére. 



Megbízza Farkas Krisztina polgármestert, hogy a határozat végrehajtásáról 

intézkedjen. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

10. Napirendi pont 

Beszámoló a két ülés közötti időszak eseményeiről 

Farkas Krisztina polgármester: Nem küldtem ki írásban, szeretném itt 

ismertetni a március 11. óta eltelt időszak eseményeit. A Kormány által 

március 11-én kihirdetett vészhelyzetre való tekintettel a képviselő testület 

munkája szünetelt június 18-ig, azonban a megválasztott képviselőkkel, 

intézményvezetőkkel, orvosainkkal folyamatos volt a kapcsolattartás a 

megváltozott körülmények között is.  Egyéni kezdeményezésre az 

önkénteseknek köszönhetően textil maszkok készültek, melyeket az óvoda 

dolgozói juttattak el lakosainknak– melyet ezúton is nagyon köszönünk. A 

digitális oktatásra való átállás új kihívások elé állította mind a pedagógusokat, 

mind a szülőket, melyet a kezdeti nehézségek ellenére mindenki jól és 

sikeresen megoldott. A Szociális Alapellátó Szolgálat munkatársai hatalmas 

segítséget jelentettek az időskorú lakosaink ellátásában, bevásárlásban, 

gyógyszereik kiváltásában, postai ügyintézésben segítettek - Kochnyák Sándor 

képviselő úr mindezen feladatok ellátásában segítette a szolgálat 

munkatársait. Munkájukért, emberségükért, segítőkészségükért ugyancsak 

nagy köszönet jár. A gyermekétkeztetést is át kellett szerveznünk a 

drasztikusan lecsökkent igénybevétel miatt, a szolgáltatótól az önkormányzat 

saját gépkocsiján hozta el minden nap az ebédet, hogy biztosítani tudjuk ezt 

a kötelezően ellátandó feladatunkat. A polgármesteri hivatalban dolgozó 

kollégák által az ügyintézés folyamatosan biztosítva volt az ügyfelek részére. A 

polgármesterre átruházott jogkör miatt ezen időszakban 15 esetben született 

polgármesteri határozat rendkívüli települési támogatás, és lakhatási 

támogatás ügyében. Négy alkalommal a kijárási korlátozás helyi szabályairól 

született rendelet, melynek betartatása a polgárőrség, az önkéntes tűzoltók és 

civilek segítségével valósult meg. Az ő önkéntes munkájukért is nagy köszönet 

jár. Március 11-től 15 fő került községünkben hatósági házi karanténba, 

közülük egy fő igényelt önkormányzati segítséget akinek az ebéddel való 

ellátásáról a szociális alapellátó szolgálat gondoskodott, a bevásárlását pedig 

jómagam intéztem személyes kontaktus nélkül, mivel ezt más nem vállalta. 

Az önkormányzati munka is folyamatos volt ebben az időszakban. Négy 

pályázatot nyújtottunk be. Az óvoda udvarán ismeretlen eredetű pince 

beszakadás történt ami miatt vis maior pályázatot nyújtottunk be a 

Belügyminisztériumhoz.  Ugyancsak a Belügyminisztériumhoz adtunk be 



pályázatot a Szabadság tér, Széchenyi utca és Major utca vége útfelújítására. 

A Magyar Falu Program keretében két pályázatot készítettünk, a fogorvosi 

rendelő eszközeinek beszerzésére és az Esztergomi utcában gyalogoshíd és 

járda valamint az óvodához vezető út felújításra. A fogorvosi eszközökre 

sikeres volt a pályázatunk, erről megkaptuk az értesítést, a gyalogoshíd és a 

hozzá kapcsolódó beruházások pályázatát azonban forráshiányra való 

hivatkozással elutasították. A Művelődési Ház melletti mélyút vízelvezetésére 

benyújtott pályázatunk is kedvező elbírálásban részesült, 30 millió forintot 

kaptunk a kivitelezésre. A Virágzó Kesztölc Egyesület az önkormányzat 

támogatásával pályázatot adott be a településfásítási programba, ők is 

sikeresek voltak így jövő tavasszal 30 db nyírfával gazdagodik a település. Az 

idei gyermeknap a képviselők felajánlásaiból Klinger Ágnes vezényletével az 

Óvónénik és Juhász Sándor képviselő közreműködésével tudott megvalósulni 

sikeresen. Az újonnan kialakításra kerülő Nyár utcai telkek ügyében 

elindítottuk a kisajátítási eljárást a Kormányhivatalnál. A veszélyhelyzet miatt 

az óvodai és iskolai ballagások zártkörűen lettek megtartva, ügyelve minden 

egészségügyi előírásra.  

Június 10-én az Iskola utcai vis maior partfalellenőrzése a Kormányhivatal 

részéről megtörtént, azt elfogadták. 

Június 25-én az Pálos Rend új tartományfőnöke, Antal Atya látogatott meg 

bennünket 

Június 29: Az esztergomi TDM ülése – valószínűsíthetően megszűnik az 

egyesület Esztergom támogatása híján 

Július 1-től Dankó Kristóf Dorog város fő építésze látja el községünkben a 

főépítészi feladatokat, mert Kassai-Szoó Dominika főépítész asszony 

gyermeket vár 

Július 6: Adásvételi szerződés aláírása Radovics Eszterékkel, Major utca vége. 

Július 9: a Dorogi Többcélú Kistérségi tárulás ülése, 2019. évi beszámoló 

valamint az idei módosítások elfogadása 

Radovics Istvánné alpolgármester: TDM-mel kapcsolatban szeretném 

megkérdezni, hogy ha az esztergomi TDM megszűnik, lesz e lehetőségünk 

belépni a dorogiba? 

Farkas Krisztina polgármester: Természetesen beléphetünk, de mindenhova 

tagdíjat kell fizetnünk. Ezért is célszerű, hogy csak egy olyan egyesülethez 

csatlakozzunk, aki kellőképpen képviseli a települést. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Első pillanattól kezdve tudtuk, hogy 

Esztergom nem lesz jó. Egyébként, ha a TDM jól működik, akkor érdemes 



tagja lenni. Mi nem passzoltunk bele, mert Esztergom a Dunakanyar irányába 

fejlődött. Mindig kimaradtunk. Nem is tartom szerencsétlen lépésnek azt, ha 

beléphetünk a dorogiba. 

Farkas Krisztina polgármester: Járásilag is jobban kapcsolódunk a 

dorogihoz. 

Radovics Istvánné alpolgármester: Javaslom, ha lehetőség van, kérjük 

felvételünket a dorogi TDM-be. 

Farkas Krisztina polgármester: Meg érdeklődőm, hogy ott mi a helyzet.  

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 39/2020. 

(VII.15.) határozata az előző ülés óta eltelt időszak eseményeiről szóló 

beszámoló elfogadásáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete Farkas Krisztina polgármester 

beszámolóját a melléklet szerint elfogadja. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

11. Napirendi pont 

Egyebek: Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás 2019. évi beszámolója, 

haszonbérleti kérelmek 

11.1 Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás 2019. évi beszámolója 

Farkas Krisztina polgármester: A Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás 2019. 

évi beszámolóját írásban kiküldtem. A tavalyi évi működésükről számolnak be 

és kérték, hogy a testület ezt fogadja el. Volt egy kis huzavona a családsegítő 

és gyermekvédelem fenntartásával kapcsolatban. Az eredeti szerződést a 

Kesztölci Önkormányzat sem írta alá. Aztán módosították a szerződést és 

vállalták, hogy legalább öt éves időtartamra vállalják a működtetést. 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 40/2020. 

(VII.15.) határozata a Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás 2019. évi 

beszámolójáról 

Kesztölc Község Képviselő-testülete a Dorogi Többcélú Kistérségi Társulás 

2019. évi beszámolóját elfogadta. 



Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: azonnal 

11.2 Kara Donát 3159, 3160, 3162, 3163 hrsz-ú ingatlanok haszonbérleti 

kérelme 

Farkas Krisztina polgármester: 4 darab ingatlant szeretne haszonbérelni a 

Boki területen, összesen 5870m2 területű művelés alól kivont zártkerti 

ingatlant sporttevékenységre.  

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 41/2020. 

(VII.15.) határozata a 3159, 3160, 3162, 3163 hrsz-ú ingatlanok 

haszonbérletéről 

Kesztölc Község Képviselő-testülete 10 év időtartamra haszonbérletbe adja 

Kara Donát részére a 3159, 3160, 3162, 3163 hrsz-ú, zártkerti, művelés alól 

kivett megnevezésű, összesen 5870 m2 területű önkormányzati tulajdonú 

ingatlanokat 10,-Ft/m2/év áron, összesen: 58.700,-Ft/év, azaz 

Ötvennyolcezer-hétszáz forint/év bérleti díj ellenében. Az ingatlan 

kiméretésével kapcsolatos költségek a haszonbérlőt terhelik. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: 2020. augusztus 31. 

11.3 Pauler Attila 3166, 3167 hrsz-ú ingatlanok haszonbérleti kérelme 

Farkas Krisztina polgármester: Kara Donáthoz hasonlóan ugyanezen a 

területen van Pauler Attila kérelme is. Közösen kívánják a projektet 

végrehajtani. Az általa bérelni kíván ingatlan területe 4312 m2. 

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 42/2020. 

(VII.15.) határozata 3166, 3167 hrsz-ú ingatlanok haszonbérletéről 

Kesztölc Község Képviselő-testülete 10 év időtartamra haszonbérletbe adja 

Pauler Attila részére a 3166, 3167 hrsz-ú, zártkerti, művelés alól kivett 

megnevezésű, összesen 4312 m2 területű önkormányzati tulajdonú 

ingatlanokat 10,-Ft/m2/év áron, összesen: 43.120,-Ft/év, azaz 

Negyvenháromezer-százhúsz forint/év bérleti díj ellenében. Az ingatlan 

kiméretésével kapcsolatos költségek a haszonbérlőt terhelik. 

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: 2020. augusztus 31. 



11.4 Deutsch Erika 82/5 hrsz-ú ingatlan egy részének haszonbérleti 

kérelme 

Farkas Krisztina polgármester: Deutsch Erika az ingatlana melletti 

közterületből szeretne egy 110 m2 területű részt bérelni, hogy azt rendben 

tartsa és a sajátjaként használja. Szeretné virágosítani, mert Ő azon a sarkon 

elég frekventált helyen van. A vele szemben lévő oldalon a területet 150 

Ft/m2/év áron adta bérbe már az Önkormányzat. Szerintem ne tegyünk 

különbséget.  

A Képviselő-testület 4 igen szavazattal a következő határozatot hozta: 

Kesztölc község Önkormányzat Képviselő-testületének 43/2020. 

(VII.15.) határozata a 82/5 hrsz-ú ingatlan egy részének haszonbérletéről 

Kesztölc Község Képviselő-testülete 10 év időtartamra haszonbérletbe adja 

Deutsch Erika részére a 82/5 hrsz-ú, kivett közterület megnevezésű, összesen 

7873 m2 területű önkormányzati tulajdonú ingatlanból a kérelmező 83, 84 

hrsz-ú ingatlana melletti 110 m2 területű közterületrészt 150,-Ft/m2/év áron, 

összesen: 16.500,-Ft/év, azaz Tizenhatezer-ötszáz forint/év bérleti díj 

ellenében.  

Felelős: Farkas Krisztina polgármester 

Határidő: 2020. augusztus 31. 

Farkas Krisztina polgármester a nyilvános ülést bezárta, a továbbiakban az 

ülés szociális ügyben zárt ülésen folytatódik. 

Zárt ülésen a Képviselő-testület a 44/2020. (VII.15.) számú határozatában 

szociális támogatásról döntött. 

 

 

          

Farkas Krisztina       Szántó Erika  

polgármester            jegyző 


